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Verslag van de vergadering van de Participatieraad 18 januari 2024 

 

Aanwezig:  dhr. Hoekstra (secretaris), dhr. Janssen, dhr. Spiekhout, mevr. Elzinga 

(voorzitter), dhr. Smits, dhr. Pit, dhr. Nutters, mevr. Hullegie, mevr. 

Brouwer-Lampers en mevr. Jorna  

Afwezig:   dhr. Kingma (vicevoorzitter), mevr. Veldman en dhr. Roorda 

Verslag:     mevr. Van Dam (ambt. secretaris) 

_______________________________________________________________________ 

 

1. Welkom 

De heer Hoekstra opent de vergadering en heet allen van harte welkom op deze 

eerste vergadering van het nieuwe jaar. Een speciaal welkom aan de voorzitter 

Baukje Elzinga die wegens ziekte voor de eerste keer weer aansluit. 

Mevrouw Veldman en de heren Roorda en Kingma zijn afwezig. 

 

2. Vaststelling agenda 

De heer Smits ziet graag de commissievergadering SaZa van 15 januari jl. 

toegevoegd op de agenda. Hierna wordt de agenda vastgesteld. 

 

3. Conceptverslag en actiepunten van 21 december 2023  

Het verslag is vastgesteld. 

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en er wordt aandacht gevraagd voor het punt 

procedures. 

 

4. Ingekomen en uitgaande stukken 

De postlijst wordt doorgenomen en daar waar nodig aandacht voor gevraagd. 

 

5. Mededelingen van het DB 

• De heer Hoekstra heeft een opzet gemaakt voor de sollicitatieprocedure. Deze 

zat helaas niet in de vergaderbundel en zal worden nagestuurd. In de plenaire 

vergadering van februari zal dit nogmaals op de agenda staan. 

• De leden hebben de opzet voor de teambuilding ontvangen en gaan akkoord 

met het voorstel. Wethouder Rozema zal tijdens de teambuilding worden 

uitgenodigd zodat zij de leden kan bijpraten over de bezuinigingen en de 

sociale transitie. 

• Een nieuwe datumprikker voor de teambuilding zal worden toegestuurd. 

 

6. Mededelingen van de werkgroepen 

 

WMO (ouderen en Meedoen&Voorzieningen) 

• De werkgroep is aanwezig geweest bij de 24 uursbijeenkomst woonzorgvisie 

Zuidoost Friesland. Wat opviel is dat met name gesproken is over de doelgroep 

ouderen met een zorgvraag. Jongeren met een zorgvraag zijn tijdens deze 

bijeenkomst niet besproken. De werkgroep zal dit blijven volgen en vraagt 

nadrukkelijk ook aandacht voor de jongeren. Voor de woonzorgvisie van de 

gemeente zal de werkgroep dit onder de aandacht brengen. 

• De werkgroep heeft een afspraak gehad met het Cosbo. De nadrukkelijke 

wens van de werkgroep is om in ieder geval twee maal per jaar bijeen te 

komen.  
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Participatie (Werk&Inkomen) 

• De werkgroep heeft zich bezig gehouden met het Jaarverslag en de 

Jaarplanning. 

• Ook treft men voorbereidingen voor een ongevraagd advies.  

 

Jeugd  

• De werkgroep heeft binnenkort een reguliere afspraak met de strategisch 

beleidsadviseurs opvoeden en opgroeien van de afdeling MO.  

• Ook staat een kennismakingsafspraak gepland met de jeugd wijk ggd-er van 

de gemeente. Onder meer staat de drugsproblematiek van jongeren in de 

gemeente op de agenda. 

• Het Jaarverslag en de Jaarplanning is in concept gereed.  

 

7. Commissie SaZa 15 januari  

Tijdens de commissievergadering heeft een jongerenwerker van jongerencentrum 

Casa ingesproken dit naar aanleiding van de sluiting van het pand. De huur van dit 

pand op opgezegd omdat de eigenaar daar woningen wil gaan realiseren. Er is op dit 

moment nog geen vervangende ruimte gevonden. De inspreekreactie is hier te 

vinden.  

 

Het tweede punt wat de aandacht heeft van de Participatieraad zijn de ombuigingen 

binnen het sociaal domein. De heer Sprenger (bestuurder van Onderwijs Groep 

Midden Friesland (voorheen OSG en Bornego) sprak in over het belang van het 

schoolmaatschappelijk werk. De ombuigingen moeten een besparing van € 600.000,- 

opleveren en worden in zijn geheel gehaald uit sociaal werk de Kaai. Wel zal de 

gemeente zelf 2 maatschappelijk werkers in dienst nemen voor de wettelijke taken. 

Alle informatie is te lezen via deze link van de gemeenteraad. De werkgroepen zullen 

de discussies over Casa en de inzet van preventie blijven volgen. Als Participatieraad 

vinden we dit al met al een zorgelijke ontwikkeling.  

 

8. Beleidsagenda 

De beleidsagenda is aangevuld met de punten uit het Bestuurlijk Overleg en wordt 

doorgenomen.  

 

7. Woonzorgvisie Zuidoost Friesland 

Dit agendapunt is al in de werkgroep WMO aan de orde gekomen. Zoals eerder 

verwoord zal de werkgroep dit proces blijven volgen.  

 

9. Wijken- en dorpenbijeenkomst 27 februari 

De leden Spiekhout, Kingma, Nutters en mevr. Veldman zullen aan deze bijeenkomst 

deelnemen.  

 

10. Jaarverslag en Jaarplan 

Het verzoek aan de werkgroepen is om het jaarverslag voor 1 februari bij de 

ambtelijk secretaris aan te leveren. Het jaarplan wordt aangeleverd na de 

teambuilding.  

 

11. Rondvraag en sluiting  

De heren Nutters en Smits en mevrouw Elzinga zullen aanwezig zijn op 23 januari bij 

de werkgroep sociale basis.  

 

Hierna sluit de voorzitter de vergadering en wenst allen wel thuis.  

 

 

https://heerenveen.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/8bc333bf-7bf0-4099-8d58-77ea6c989c4d?documentId=0c9717a3-e472-4f95-bfb9-802e2c2a9169&agendaItemId=d5f61b1b-63a6-4e77-9975-a63d65f60eb1
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=heerenveen&agendaid=8bc333bf-7bf0-4099-8d58-77ea6c989c4d&FoundIDs=&year=2024

